
 
 

Side 1 
 

Referat fra bestyrelsesmøde. 

Mandag, den 12. december 2022, kl. 18:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO) afbud, Lars Stryhn Poulsen 

(LSP), Hanne Stange Clausen (HSC) og Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich 

Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling 

(JAKY) og Svend Nielsen (SN). 

1. Tilføjelser til dagsordenen. 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

• Underskrivelse af referater. 
 

3. Meddelelser fra formanden. 

• Siden sidst. 

• HSC har fået indbydelse til ”Forår på havnen”. JAKY deltager fra 
ungdomsafdelingen med forslag om nogle kapsejladser, så der 
sker lidt i havnemiljøet.  
 

• Projekterne i HSC. 
- Det videre arbejde med at indhente endelige tilbud på kran, sta-

tiver og mover til stativerne, samt salg af Jones mobilkran. 
- BSR fremviste tegning og fremlagde et forslag om 2 vaskeplad-

ser ved den nye kran. Konklusionen er, at vi vil prøve at finde 
vaskeplads et andet sted på matriklen, dog skal vi være på for-
kant med lovgivning og tilladelser og krav fra kommunen inden 
vi er helt på plads. Vi bibeholder tegningerne over kranområde 
uden vaskepladser. Se også pkt. ved sekretær.  

- Vi beslutter at arbejde videre med LP Yacht og DK Kran i pro-
jekterne. 

 
4. Næstformanden. 

• Forslag til oversigtskort. 
HO følger op, samt udarbejdelse af oversigtskort.   
BSR har haft kontakt til firmaet www.havnekort.dk ved FLID´s hav-
nemesse i Vingsted. CM følger op på dette.  
 

5. Kasserer. 

• Forslag til revidering af havne- og mobilhomebetalinger. 
Der er lukket for gratis strøm for autocamperne. De skal fremover 
bruge havnekort for at få strøm. Pris 170 kr. pr. overnatning eks. 
strøm.  

• Autocamperne skal ikke betale for strømmen om sommeren. Det 
samme gælder for vore sejlende gæster. 

  

6. Sekretær 

• Ind- og udmeldelser. 

http://www.havnekort.dk/
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Der er kommet 2 nye juniormedlemmer og 1 voksen aktiv medlem 
m. båd. 
Det er lavet en aftale om, hvem der overtager de opgaver som BSR 
tidligere varetog i bestyrelsen. 
Alle ind- / ud- og medlemskabsændringer bliver registreret i Con-
ventus af LSP. 

                                

• Referat fra FLID´s Efterårsseminar i Vingsted d. 29.11.2022.  
- Gennemgang af tilbud fra DK-Kran inkl. 2 vaskepladser ifm. støb-
ning af fundament til kranen. 
BSR har forespurgt ved DK-Kraners stand i Vingsted på en løsning 
med 2 indbyggede vaskepladser ifm. opbygning af kranfundamen-
tet til HSC´s nye stationære bådkran. 
DK-Kraner har efterfølgende fremsendt et skitseforslag, som blev 
diskuteret, og der var enighed om at fortsætte projektet uden om-
talte vaskepladser.   

                               
BSR har haft en god snak med havnemesteren fra Assens Marina, 
Alex Petersen, som meget gerne vil bidrage med de erfaringer de 
har gjort i Assens med standardstativerne fra LP-Yacht, og håndte-
ringen af disse.  

 
HJ får til opgave at finde ud af, hvor mange medlemmer der har 
egne vogne, og hvem af disse der vil over til standardstativerne. 
Ved udskiftning kan dette kun ske til HSC standardstativer, gæl-
dende for såvel nuværende og nye medlemmer.                        

  

• Gennemgang af afgående sekretærs tilpasninger af Vedtægter for 
Haderslev Sejl-Club – rev. 26.11.2022 – Medlemsregulativer 
2023, og Kontingenter 2023 – er vedhæftet i før – og nu udgaver 
til gennemlæsning og evt. korrektur. 
Ingen kommentar til vedtægter. 
Ingen kommentar til medlemsregulativer. 
Kontingent: Ud fra diskussionen på generalforsamlingen er prisen 
på broindskud sat til 35.000,00 kr.  
Kranløft for ikke medlemmer er 1500,00 kr. som hidtil. 
Nøgleaflevering mv. ifm. overlevering til Hanne. 
Benny har afleveret nøgle til Hanne efter bestyrelsesmødet. 

• Status med Fikumdik ?  
Båden er nu transporteret ud af Haderslev havn. 

• Revision af checkliste til Komma`s Havnelods 2023-2025. 
CM og BSR holder et lille møde om dette. 
 

7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg. 

• Janni har sendt en ansøgning afsted til idrætssamvirke, til udstyr 
bl.a. våddragter. 
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9.  Broudvalg. 

• Status for manglende broformand E-broen. 
JG tager fat i Ole Bechlund om han er interesseret i at være brofor-
mand på E-broen. 

• Der var enighed om at opsige 4 pladser på nordkajen inden udgan-
gen af året. 

 
10. Pladsudvalg. 

• HJ spørger om der skal der bestilles kran eftersyn? 
Der blev taget beslutning om at kranen skal have et lille syn, så den 
er klar til søsætningen til foråret. 
 
Der var enighed om at der skal saltes foran klubhuset, der bliver 
stillet salt frem så man kan salte efter behov. 
 
Redningsveste udløb i 2019, beslutning om at der skal købes 5 nye 
LSP sørger for indkøb af 5 redningsveste. 
    

11. Sejludvalg. 

• - IAB (Intet At Bemærke) 
 
12. Klubhusudvalg. 

• Seniorklubben onsdagskaffe første gang i 2023 d. 11.01 kl.10.00. 

• Rengøringsdag i klubhuset d. 21.01.2023 Kl. 9.00. 

SN spørger om en ny opvasker i klubhuset. Der er enighed om at 

den gamle godt kan holde nogle år endnu. 

 

13. Eventuelt. 

• - IAB 

 

Næste møder: Der er aftalt datoer for bestyrelsesmøderne indtil sommerfe-

rien 2023. 

                                       Januar 23.01-2023 kl.19.00 

                                       Februar 27.02.2023 kl.19.00 

                                       Marts 27.03.2023 kl.18.00 

                                       April 24.04.2023 kl.19.00 

                                       Maj 22.05.2023 kl.19.00 

                                       Juni 26.06.2023 kl.18.00 

      

Haderslev d. 13. december 2022. 

Med venlig hilsen 

Hanne Stange Clausen 


